

朝陽科技大學 092學年度第2學期教學大綱
Interpersonal Relationship and Communication 人際關係與溝通

當期課號	8202	Course Number	8202
授課教師	林建良	Instructor	LIN,CHIEN LIANG
中文課名	人際關係與溝通	Course Name	Interpersonal Relationship and Communication
開課單位	師資培育中心(中教學程)一A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	本課程之內容包括：1.以人際關係中的溝通理論做教學主題指導 2.針對主題提供文獻刊物之論述 3.採指導文獻撰寫，以增加溝通知能	Objectives	The course includes : 1.Introduce the communication skills from the theories of interpersonal relationships. 2.Speech the topics of all units from articles. 3.Add more communication skills from writing the related papers.
教材	1.每單元主題授課 2.學生主題報告	Teaching Materials	1.Introduce and speaking the topics. 2.Reports and speeches of learners.
成績評量方式	.單元報告：20% .分組作業I：40% .分組作業II：20% .課堂表現：20%	Grading	Unit Reports:20% Group assignments(I):40% Group assignments(II):20% Participation:20%
教師網頁	-		
教學內容	1.以人際關係中的溝通理論做教學主題指導 2.針對主題提供文獻刊物之論述 3.採指導文獻撰寫，以增加溝通知能	Syllabus	1.Introduce the communication skills from the theories of interpersonal relationships. 2.Speech the topics of all units from articles. 3.Add more communication skills from writing the related papers.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。